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Comerç escoltarà propostes per reformular la fira Sant Cugat Actiu

L'Ajuntament engegarà durant aquest mes una comissió
informativa per recollir idees per reformular la mostra Sant
Cugat Actiu. El regidor de Comerç, Josep Romero, considera
que actualment no té sentit concentrar la mostra en una carpa
i aposta per convertir el centre de la ciutat en un gran
aparador. El regidor és partidari de consensuar la reforma
amb comerciants, empresaris i la resta de formacions
polítiques.

La regidoria de comerç treballa amb la idea de convertir les places i carrers de vianants del centre en espais
d'exposició. D'aquesta manera la mostra tornaria al centre de la ciutat en lloc d'ubicar-la a les afores.

El regidor de Comerç, Josep Romero, assegura que escoltaran totes les idees del diferents sectors implicats.

Josep Romero: Buscarem el consens amb comerciants, empresaris i la resta de forces polítiques.

El president de la Federació de Comerciants, Josep Lluís Galvany, ha reclamat aquesta setmana que la fira
s'obri més al comerç local i que es contempli la possibilitat que s'hi pugui vendre, fet que ara està prohibit.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/municipal/36936.html
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